
Zápis z 24. jednání Komise výstavby a rozvoje

ze dne 5. září 2022

Přítomni dle presenční listiny

1. Prodloužení chodníku v ulici_occa 5 metrů u bytového doma

ulici
Členové komise se seznámili s návrhem úpravy částí chodníku u bytového domu

který podal vlastník bytového domu. Komise po projednání souhlasí s návrhem a to

především s ohledem na skutečnost„ že prodloužení chodníku zcela jistě zvýší bezpečnost

pěších v daném místě. Realizaci zadláždění, kterou provede majitel bytového domu na vlastní

náklad je třeba provést v souladu s charakterem okolní dlažby. Komise doporučuje nahradit

dlažbou celý zelený pás V daném místě a po projednání s odborem dopravy zvážit v daném

místě možnost rozšíření parkovacích stání.

Předseda komise poděkoval všem členům i tajemníci za aktivní přístup k projednávaným

záležitostem a konstatoval, že se naše komise sešla k řešení úkolů v končícím volebním období

celkem 24x ato i přesto, že období bylo poznamenáno složitou covidovou dobou.

Zapsala: Peterková

 


